

《单词百科:Outbreaks是什么意思?Outbreaks怎么发音?Outbreaks的解释和用法》

英语单词Outbreaks是什么意思?Outbreaks怎么读?Outbreaks怎么发音?简答网为您整理了Outbreaks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Outbreaks怎么读

Outbreaks的读音:[' autbreiks]

Outbreaks的意思

1、n.爆发, 突然发生(outbreak的名词复数);

Outbreaks的双语例句

1、The recent outbreaks of cholera are a timely reminder that this disease is still a serious health hazard.

最近霍乱的爆发及时提醒了人们该疾病仍然会严重危害健康。

2、Outbreaks of iatrogenic infection by nontuberculous mycobacteria (NTM) trends to rise.

非结核分枝菌 (NTM) 引起医院感染的爆发流行呈上升趋势。

3、Outbreaks are due to low immunization coverage, malnutrition, and vitamin A deficiency.

麻疹的发生与疫苗接种的普及率低, 营养不良及维生素A缺乏症有关。

4、Outbreaks of disease occurred in the wake of the drought.

那场旱灾过后疾病丛生。

5、Only powdered infant formula has been linked to Enterobacter sakazakii-related outbreaks.

通过研究发现婴儿配方奶粉是其主要感染源。

6、The sporadic outbreaks of the disease have worried the researchers.

这种疾病的零星爆发令调查者们担心。

7、The conditions under which field outbreaks take place are fairly defined.

在野外情况下的发病已充分肯定。

8、And for some, increasing virus and worm outbreaks only strengthen this belief.

而且, 日益增多的病毒和蠕虫仅仅增强了他们的信念。

9、The models most successful at predicting years very low outbreaks of malaria.

该模型特别适用于预测疟疾低发病率的年份。

10、Such disputes will lead to further outbreaks of market volatility.

这样的争端将导致更多的市场波动。

11、Pregnant women face an increased risk even during outbreaks of seasonal influenza.

甚至在季节性流感暴发期间,孕妇面临的风险也更高.

12、 Outbreaks and sporadic human infection with swine influenza have been occasionally reported.

人感染猪流感病毒的暴发和散发病例时有报导.

13、 Cholera outbreaks are caused by the bacteria Vibrio cholerae.

霍乱暴发是由霍乱弧菌引起的.

14、 They have been successful against mycosphaerella outbreaks.

它们可有效地防止球腔菌的大发生.

15、 Regulate sebum secretion, prevent acne outbreaks; suitable for combination and oily skin.

帮助皮脂腺分泌正常, 预防粉刺生成, 适合混合性和油性皮肤使用.

以上是简答网为您整理的Outbreaks怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于Ou

tbreaks的用法、Out

breaks的释义、Outbreaks的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Outbreaks>